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Puheenjohtaja Paula Werning esitteli valtuutettujen Jenny Hasun, 
Kimmo Jokirannan, Liisa Varjolan, Laila Uljaksen, Janne Wallin, Markku 
Pakkasen, Henna Hovin, Maija Lehtomäen, Mia Ylä-Outisen, Camilla 
Relanderin, Kirsi Kekin, Sanna Jacksenin, Iida Pilli-Sihvolan, Nita 
Aholan, Christa Carpelanin, Tiina Hämäläisen, Kaisa Spiesin ja Jenni 
Aikion jättämän seuraavan valtuustoaloitteen: 

”Keskustan valtuustoryhmä ehdottaa strategista investointien 
edistämisen seurantaa 

Keskustan valtuustoryhmä ehdottaa, että kaupunginhallituksessa 
seurataan neljä kertaa vuodessa kaupungin alueelle tulevia ja 
suunnitteilla olevia investointeja. 

Kerran kvartaalissa kaupunginhallituksella käydään läpi keskeisimpien 
investointien eteneminen, tonttimaan hankinta tarpeet, 
työllisyyspolitiikan tilanne, koulutuksen tarpeet tuleville investoinneille, 
sekä alueen yritysrahoituksen tilanne. Näin kaupunginhallitukselle saa 
mahdollisuuden seurata ja linjata strategisesti. Investointientien 
seuranta on tällä hetkellä pistemäistä. 

Strategisella seuraamisella pyritään ennakoimaan erityisesti osaamisen 
tarpeisiin, sekä tonttimaan kehitykseen. Työllisyys tilanteen 
seuraamisella on myös mahdollista ohjeistaa kaupungin työllisyyden 
yksikköä. Strategisen seuraamisen avulla kaupunginhallituksen on 
myös enemmän mahdollisuuksia seurata ja reagoida valtakunnan 
politiikan ulostuloihin esim. erilaisiin kokeiluihin ja rahoitus hakuihin. 

Keskustan valtuustoryhmä” 

Kaupunginvaltuuston päätös: 

Kaupunginvaltuusto päätti lähettää aloitteen kaupunginhallituksen 
valmisteltavaksi. 
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